

I want to express my sincere gratitude for your contribution to my future!

I graduated with honours from Child Welfare and Social Security Program this year!

The scholarship you awarded to me was an incentive to achieve the best result. Throughout my studies, I tried to gain as much knowledge as possible. And they are very valuable to me at the moment, because I work as a social worker for families in the Social Services Center of Jonava District.

I am happy with my chosen studies and once again I would like to thank you for the financial support you provided, which was very important to me. I would also like to thank the lecturers of Kolping University of Applied Sciences, who educate students, share the acquired experience and knowledge with them - I say a big THANK YOU!

Sincerely,
Evelina Semaškaitė,
Thank you!



Ich möchte mich aufrichtig für Ihren Beitrag zu meiner Zukunft bedanken!

In diesem Jahr habe ich das Programm für Kinderfürsorge und soziale Sicherheit mit Auszeichnung abgeschlossen!

Das von Ihnen gewährte Stipendium war ein Anreiz, das beste Ergebnis zu erzielen. Während meines Studiums habe ich versucht, so viele Kenntnisse wie möglich zu erlangen. Und diese sind für mich gerade sehr wertvoll, weil ich als Sozialarbeiterin für Familien im Sozialzentrum des Bezirks Jonava arbeite.

Ich bin mit dem von mir gewählten Studium zufrieden und möchte mich noch einmal bei Ihnen für Ihre finanzielle Unterstützung bedanken, die für mich sehr wichtig war. Ich möchte mich auch bei den Dozenten der Kolping Universität für Angewandte Wissenschaften bedanken, welche die Studenten ausbilden, ihre Erfahrungen und Kenntnisse mit ihnen teilen - ich sage ein großes DANKESCHÖN!

Mit freundlichen Grüßen
Evelina Semaškaitė,
Danke!